
Beste Wethouder Wolthers, 
 
Nav van Uw wethoudersbrief mbt de HOV van 25 januari jl hebben wij de volgende vragen en zorgen. 
 
Vragen: 
U schrijft dat de rechter “ zeer recent”  uitspraak heeft gedaan.  
Wij hadden graag wat meer details willen vernemen, zeker bij zo’n belangrijke uitspraak. En helemaal 
als er een mogelijkheid bestaat dat er binnen 20 dagen wederom bezwaar aangetekend kan worden. 

1. Wanneer was zeer recent?  
2. Hoe schat u deze kans in? 

Verder schrijft U dat men gaat kijken naar een kortere bouwperiode waardoor de verloren tijd (deels) 
kan worden ingehaald. 

3. Waar ziet u deze mogelijkheden?  
4. Hoe kunt u garanderen dat dit niet ten koste gaat van de kwaliteit? 

En wat als de verloren tijd niet ingehaald kan worden en er pas NA april 2022 een oplevering gaat 
plaatsvinden.  

5. Wat zijn daar de financiële consequenties van? 
 
Zorgen: 
Verder hebben wij als HvH een aantal grote zorgen. 
De afgelopen weken konden we lezen in de kranten dat wederom dat nieuwbouwprojecten tov 2017 
tussen de 13 en 17% zijn gestegen. 
Kijkende naar de afgelopen 6 jaar ziet men een stijging van bijna 50%. 
Deze beweging voor nieuwbouw huizen zien we ook binnen nieuwbouwprojecten. Aannemers willen 
graag veel bouwen, maar hebben te maken met goed personeel / bouwers. Deze zijn op het ogenblik 
schaars en als ze er zijn dan worden ze steeds duurder. 

6. Hoe denkt de wethouder de kosten voor de HOV binnen het afgesproken budget te houden?  
7. Hoe gaan we als gemeente de vinger aan de pols houden?  
8. En hoe kunnen wij als raad hier grip op houden? 

 


